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خبر

شیب نزولی کرونا شکننده
 و ناپایدار است

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: شیب 
نزولی کرونا بسیار شکننده و ناپایدار است و با عادی انگاری 

شرایط به سرعت به وضعیت قبل برمی گردیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، سیما سادات لاری با بیان اینکه 
با ویروس کرونا دچار  از کشورها در مسیر مبارزه  بسیاری 
کرونا  ویروس  کرد:  خاطرنشان  شده  اند،  فراوانی  مشکلات 
همچنان ابعاد ناشناخته فراوانی دارد و در ابتدای مسیر نیز 
شناخت درستی از این ویروس در جهان وجود نداشت و به 

مرور دانش بشر در زمینه بیماری کووید۱۹ افزایش پیدا کرد.
وی افزود: هر نوع مداخله حاکمیتی در برابر این ویروس 
و ایجاد محدودیت ها و حتی روش های درمانی به واسطه 
شناخت بیشتر از رفتار این ویروس طرح ریزی و اجرایی 
شده است، البته نباید این نکته مهم را فراموش کنیم که 
دارد؛  بستگی  رفتار جامعه  به  کاملا  کرونا  ویروس  رفتار 
یعنی هر جامعه  ای که در برابر شیوع ویروس کرونا دچار 
سهل انگاری و عادی انگاری شده، بیماری شیوع بیشتری 
پیدا کرده است؛ بنابراین، مجموعه  ای از شرایط و رفتارها 
در عملکرد ویروس کرونا موثر است و مداخلات حاکمیتی 
چه در نظام سلامت و چه دولت  ها بر همین اساس طرح 

ریزی می  شود.
لاری با بیان اینکه در کشور نیز به مرور در همه ماه  های شیوع 
ویروس کرونا، برنامه ریزی  ها و اقدامات مختلفی اجرایی شده 
که نقاط ضعف و قوت آن قابل بررسی است، تصریح کرد: 
آخرین اقدام مهم در زمینه مقابله با ویروس کرونا، اجرای طرح 
شهیدسلیمانی است که با همکاری و همراهی بخش  های 
مختلف و سازمان  های مردم نهاد در کنار وزارت بهداشت، این 
طرح توانست مدیریت موثری در زمینه این بیماری داشته 
باشد و به واسطه اجرای این طرح در کنار اعمال محدودیت ها و 
اصلاح سبک زندگی و رفتار اجتماعی، توانستیم در هفته های 
اخیر به شیب نزولی ابتلا، بستری و مرگ و میر به واسطه 
بیماری کووید۱۹ دست پیداکنیم.اما شیب نزولی کرونا بسیار 
شکننده و ناپایدار است و با عادی انگاری شرایط به سرعت به 

وضعیت قبل برمی  گردیم.

نمایش ازدحام قطارهای مترو برای 
کاهش ریسک انتقال ویروس کرونا

مدیرعامل شرکت بهره برداری متروی تهران و حومه از راه اندازی 
ابزار نمایش ازدحام قطارهای مترو با همکاری دانشگاه تهران بر 

روی سایت این شرکت خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار« بنابراعلام روابط عمومی شرکت 
بهره برداری مترو تهران، فرنوش نوبخت در توضیح بیشتر 
گفت: به منظور کمک به کنترل ریسک ابتلا به ویروس کرونا 
بخشی در وب سایت شرکت برای نمایش شلوغی واگن ها 
تهیه و اختصاص داده شده و در حال حاضر ابزار نمایش برای 
خطوط یک، دو، سه، چهار و پنج راه اندازی شده و برای عموم 
شهروندان قابل استفاده است. نوبخت تصریح کرد: این ابزار تا 
اول بهمن ماه۹۹ برای خطوط شش و هفت متروی تهران نیز 
اضافه می گردد. مدیرعامل شرکت بهره برداری متروی تهران و 
حومه گفت: از شهروندان و مسافران می خواهیم تا قبل از 
آغاز سفر، با مراجعه به سایت شرکت بهره برداری متروی تهران 
و حومه به نشانی metro.tehran.ir از میزان ازدحام جمعیت 
در قطارهای مترو مطلع شوند تا با جابجایی ساعت برنامه 
سفر خود به زمان های خلوت تر، ریسک انتقال ویروس کرونا 
کاهش یابد. بر اساس این گزارش، این ابزار، نسخه درحال 
توسعه طرح نوآورانه منتخب در جشنواره پژوهش و نوآوری 
در مدیریت شهری است و برای آشنایی شهروندان و مسافران 
با این ابزار در تمامی ایستگاه های تقاطعی و شلوغ به صورت 
 @tehran_metro بنر و در صفحه اینستاگرام شرکت به آدرس

اطلاع رسانی شده است.

کرونا در ایران

سرپرست اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان ملارد 
گفت: با هدف تقویت و افزایش پوشش گیاهی، کنترل 
فرسایش بادی، جلوگیری از پیشروی بیابان و تثبیت 
عملیات  ۵۰۰هکتار  و  ۱۲هزار  کنون  تا  روان،  شن های 
بیابان زدایی و احیای مراتع در اراضی جنوب غرب پایتخت 

واقع در منطقه اخترآباد این شهرستان انجام شده است. 
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان تهران، سیدعلی 
با  بیابان زدایی و احیای مراتع  افزود: عملیات  عظیمی 
کاشت گونه های آتریپلکس و تاغ و در قالب طرح های 
بیابان زدایی و تثبیت شن های روان، ترسیب کربن، بهبود 
و اصلاح مراتع و عملیات بیولوژیک آبخیزداری انجام شده 

است.
وی ادامه داد: از آنجائی که اراضی بیابانی منطقه اخترآباد 
شهرستان ملارد یکی از کانون های اصلی تولید گرد و غبار 
به شمار می آید و به عنوان تهدیدی جدی برای ساکنان 

منطقه همچنین پایتخت مطرح است، اجرای طرح های 
بیابان زدایی در سطح این شهرستان ضرورتی اجتناب ناپذیر 

است.
سرپرست اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان ملارد 
با اشاره به اینکه این شهرستان دارای حدود ۷۰هزار هکتار 
عرصه های ملی است، اظهارکرد: با توجه به بیابانی بودن 
و با احتساب اقداماتی که تاکنون انجام گرفته است، این 
شهرستان حدود 8000هکتار دیگر قابلیت اجرای طرح های 

بیابان زدایی را دارد.
عظیمی با بیان اینکه فعالیت های بیابان زدایی در ایجاد 
امنیت اراضی کشاورزی، تأسیسات و ساکنان از اهمیت 
بسزایی برخوردار است، بر تداوم این گونه فعالیت ها تأکید 

کرد.
وی از اجرای عملیات بوته کاری و نهال کاری در سطح 
۱۵۵هکتار از اراضی بیابانی شهرستان ملارد در سال جاری 

نیز خبرداد.

خبر اول

در بیش از 12هزارهکتار انجام شد؛

عملیات بیابان زدایی در اراضی جنوب غرب پایتخت

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهیدعلی اصغر عباسی  را گرامی می دارد

سخنگوی هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی گفت: 
احتمالاً لایحه بودجه ۱۴۰۰ »دوسقفی« بسته می شود.

فرهنگی  محمدحسین  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
شفافیت  طرح  درباره  خبری  نشست  در  روزگذشته 
در  نمایندگان  آرای  شفافیت  گفت:  نمایندگان،  آرای 
روزهای ابتدایی مجلس یازدهم اعلام وصول شد، ما 
آن را به کمیسیون آئین نامه داخلی مجلس و مرکز 
پژوهش های مجلس ارجاع دادیم، بحث هایی در این 
زمینه شد و هدف آن است که این شفافیت در مجلس 

وجود داشته باشد.
وی افزود: طرح شفافیت آرای نمایندگان در سامانه ای، 
بارگذاری و نظرات نمایندگان درباره آن اخذ شد، چون 
کار  دستور  در  نیست،  فوریتی  صورت  به  طرح  این 
مجلس است و پس از بررسی طرح های در دستور کار 

مجلس، در صحن علنی مورد رسیدگی قرار می گیرد.
سخنگوی هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به اینکه در حال حاضر مجلس در حال بررسی طرح 
اصلاح قانون انتخابات ریاست جمهوری است، تصریح 
کرد: یکی دیگر از طرح های در دستور کار مجلس درباره 
بازار  فولاد  بازار  که  چرا  است  فولاد  بازار  ساماندهی 
حساسی است، لازم است که درباره آن مصوباتی داشته 
باشیم و امیدواریم پس از بررسی این طرح ها، طرح 

شفافیت آرای نمایندگان در دستور کار قرار گیرد.

وابستگی بودجه به نفت بسیار بالا است

فرهنگی همچنین درباره وضعیت لایحه بودجه سال 
۱۴۰۰، گفت: وابستگی بودجه به نفت بسیار بالا دیده 
شده و همچنین درآمدها بسیار خوشبینانه در نظر گرفته 
شده و از سوی دیگر، هزینه های بودجه اجتناب ناپذیر 
است و در صورت عدم تحقق درآمدها، مشکلات زیادی 
درباره  مختلفی  نظرات  افزود:  وی  می آید.  وجود  به 
بودجه وجود دارد از جمله آنکه برخی معتقدند کلیات 
لایحه بودجه، رد و لایحه به دولت ارجاع شود و مورد 
مجلس  رئیسه  هیئت  سخنگوی  گیرد.  قرار  اصلاح 
شورای اسلامی بیان کرد: یک نظر دیگر وجود دارد که 
این روزها طرفداران بیشتری دارد مبنی بر اینکه لایحه 
بودجه »دو سقفی« به تصویب برسد که هم نظر دولت 

و هم نظر مجلس را تأمین می کند.

احتمالاً لایحه بودجه ۱۴۰۰ »دوسقفی« بسته می شود

آن است که  نظرات مجلس  از  افزود: یکی  فرهنگی 
بودجه دوسقفی تصویب شود به این معنا که ما بودجه 

را بر اساس واقعیات موجود تصویب می کنیم و در 
را  احکامی  شد،  کسب  بیشتری  آمد  در  که  صورتی 
پیش بینی می کنیم که در صورت تحقق این منابع 
در مجلس  نظر  این  کرد:  تأکید  وی  شود.  عملیاتی 
یعنی دوسقفی لایحه بودجه سال ۱۴۰۰ قوی تر است 
و رئیس کمیسیون تلفیق لایحه بودجه ۱۴۰۰ هم این 
نظر را دارد و بنده هم موافقم که این کار انجام شود 
اما اینکه در نهایت چه تصمیمی درباره کلیات لایحه 
بودجه ۱۴۰۰ گرفته شود، بستگی به رأی مجلس دارد. 
سخنگوی هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی درباره 
نحوه برگزاری جلسات مجلس در دوران کرونا، گفت: 
مدت  این  در  مجلس  رئیس  که  مجوزهایی  بیشتر 
داشت، در حوزه های مربوط به کرونا بود. از جمله آنکه 
زیادی در صحن علنی مجلس پخش  اوراق  معمولا 
می شد و دست به دست می چرخید و همه در معرض 
شیوع کرونا بودند که این مجوز گرفته شد تا بیشتر 
رأی گیری ها به صورت الکترونیکی باشد. فرهنگی 
در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا رئیس مجلس 
افزایش تعداد  شورای اسلامی مجوزی درباره اختیار 
اعضای کمیسیون های مجلس گرفته است؟،  گفت: 
به  مجلس  های  کمیسیون  اعضای  تعداد  افزایش 
سادگی انجام نمی شود و بر اساس آیین نامه داخلی 
مجلس در این باره تصمیم گیری می شود. وی در 
پاسخ به سؤالی پیرامون قانون مالیات بر خانه های 
خالی، اظهارکرد: پیش بینی های لازم در این مصوبه در 
نظر گرفته شده تا عملیاتی شود و مکانیزم هایی برای 
اعمال فشار بر کسانی که دارای مسکن هستند وجود 

دارد تا دارایی های خود را در سامانه ثبت کنند.

نسبت به اجرای قانون مالیات بر خانه های خالی 
نگران هستیم

سخنگوی هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی تأکید 
خالی  های  خانه  بر  مالیات  قانون  مصوبه  در  کرد: 
ضمانت اجرایی دیده شده اما اینکه این قانون به چه 
نحوی اجرا شود، ما نگرانی هایی از این بابت داریم، چرا 
که در گذشته هم مصوبه هایی درباره مالیات بر خانه 
های خالی داشتیم اما به درستی اجرا نمی شد. فرهنگی 
درباره مصوبه مجلس مبنی بر قانون اقدام راهبردی برای 
لغو تحریم ها نیز گفت: هم طرف های خارجی که 
در جریان این مصوبه هستند و هم مسئولان داخلی 
ما باید توجه داشته باشند که ما دیگر حالت کجدار و 
مریز گذشته را نخواهیم داشت. وی افزود: مسئولان 

کشورهای اروپایی و آمریکا باید خودشان در این باره 
تصمیم بگیرند و ما در قانون زمانبندی آن را پیش بینی 
کرده ایم و این کشورها نمی توانند بهانه ای بیاورند. 
سخنگوی هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی تصریح 
را  اقداماتی  باید  گروه ۱+۴  یعنی  مقابل  طرف  کرد: 
برای رفع تحریم ها در حوزه نفت و ارز انجام دهند و 
مشکلات رفع شود و ما بر اساس زمانبندی پیش بینی 

شده در این قانون پیش می رویم.

اصلاح قانون انتخابات ریاست جمهوری به خرداد 
۱۴۰۰ می رسد

فرهنگی همچنین درباره طرح اصلاح قانون انتخابات 
ریاست جمهوری گفت: پیش بینی ما آن است که این 
قانون به انتخابات سال ۱۴۰۰ می رسد و در حال حاضر 
در حال رسیدگی در مجلس شورای اسلامی است. وی 
بیان کرد: نظر برخی از اعضای شورای نگهبان درباره این 
طرح اتخاذ شده است و هماهنگی هایی با آنان انجام 
شده اما متأسفانه درباره این طرح در فضای رسانه ای 
و غیررسمی مباحثی مطرح می شود که درست نیست. 
سخنگوی هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی گفت: 
بعضا گفته می شود که طرح اصلاح انتخابات ریاست 
جمهوری برای انتخابات ۱۴۰۰ است که باید بگویم این 
طرح هم برای انتخابات ۱۴۰۰ و هم انتخابات بعدی 
طراحی شده و فلسفه بررسی این طرح در مجلس آن 
است که ما دیگر در زمان انتخابات ریاست جمهوری 
شاهد حضور بی رویه افراد برای حضور در انتخابات 
پس  نگهبان  شورای  شد:  متذکر  فرهنگی  نباشیم. 
از مدتی به این جمع بندی رسید که مجلس قانون 
انتخابات ریاست جمهوری را اصلاح کند و مجلس هم 
به این موضوع ورود کرد که تصمیماتی مجلس در این 
باره اتخاذ کرده اما الزاما نهایی نیست و ممکن است 
شورای نگهبان به برخی از مواد آن ایراد بگیرد که این 
حق شورای نگهبان است و ما در مجلس آن را اصلاح 

می کنیم.

لایحه بودجه ۱۴۰۰ احتمالاً »دوسقفی« بسته می شود 
خانه ملت
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جامعه

»استاندار قزوین«: 
تنظیم قیمت ها از مطالبات جدی مردم 

استان است

استاندار قزوین گفت: تنظیم قیمت های کالاهای اساسی در بازار 
از مطالبات جدی مردم استان است و باید دستگاه های اجرایی 

نظارت لازم را در این زمینه داشته باشند.
 به گزارش ایرنا، هدایت الله جمالی پور روز شنبه در نشست 
کارگروه اصلی ستاد تنظیم بازار استان، افزود: دستگاه های نظارتی 
برای تحقق این مطالبه به حق مردم باید ورود پررنگ تری داشته 

باشند و با اخلالگران در نظام قیمت بازار برخورد کنند.
وی اضافه کرد: باید مردم به این نتیجه برسند که مسوولان 
فقط شعار نمی دهند بلکه پای کار هستند و با سودجویان و 

منفعت طلبان برخورد می کنند.
استاندار قزوین با بیان اینکه در شهر قزوین نباید شاهد چند 
قیمتی اقلام باشیم، افزود: چندنرخی بودن کالاها و وجود 
قیمت های نامتعارف برای برخی اجناس پذیرفته نیست و باید 

با آن برخورد کرد.
وی اظهار داشت: نظارت بر بازار و برخورد با تخلفات در جای خود 
لازم است، اما این نظارت ها باید سیستمی باشد و به اصلاح 

سازوکارها منجر شود.
جمالی پور اضافه کرد: نظارت بر تولید و توزیع کالاها، مبارزه با 
گران فروشی و مقابله با آن باید با قاطعیت انجام شود تا شاهد 

نابسامانی در این عرصه نباشیم.
استاندار قزوین تاکید کرد: جلسات ستاد تنظیم بازار از جلسات 
اولویت دار استان است و همه مدیران اقتصادی استان قزوین 
باید هر طور شده در جلسات آن حضور یابند و عذری در این 

زمینه از مدیران نمی پذیریم.

چرا ۴۷۰۰ معدن در کشور
 غیرفعال است؟ 

رئیس سازمان نظام مهندسی معادن ایران گفت: ۴۷۰۰ معدن 
دارای پروانه بهره برداری در کشور به دلیل داشتن معارضان 
فرسودگی  و  معدنی  صنایع  و  بازار  نبود  دولتی،  و  محلی 

ماشین آلات غیرفعال و راکد است.
تقی نبئی با اشاره به تعطیلی و رکود 43درصد از معادن کشور 
اظهارکرد: از 11هزار معدن موجود در کشور 4700معدن دارای 
پروانه بهره برداری در کشور به دلیل داشتن معارضان محلی 
و دولتی، نبود بازار و صنایع معدنی و فرسودگی ماشین آلات 
غیرفعال و راکد است. وی با بیان اینکه دلایل رکود و تعطیلی 
این معادن در یک سال گذشته مطالعه و احصا شده است، 
اضافه کرد: در حال حاضر وجود معارضان محلی در روستاها 
و دستگاه های دولتی دلیل عمده غیرفعال بودن معادن یاد 
شده است. ضمن اینکه معادن ما از مشکل تامین مالی و 
نبود سرمایه گذار برای فعال سازی و بهره برداری هم رنج می برند. 
نبئی با اشاره به نبود بازار مصرف برای بسیاری از محصولات 
معادن ادامه داد: با توجه به اینکه صنایع معدنی مصرف کننده 
اصلی مواد معدنی تولیدی معادن به حساب می آیند، کمبود 
این صنایع در کشور باعث شده که بخشی از ظرفیت معدنی 

نتواند فعال شود و به حالت راکد و غیرفعال باقی بماند.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »رضا آران« 

- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

»البرز« چه خبر؟

شورای  سلامت  و  زیست  محیط  کمیسیون  رئیس 
اسلامی شهر کرج از مسئولان سازمان مدیریت پسماند 
شهرداری کرج خواست پروژه های بازیافت زباله ها در 
منطقه حلقه دره استان البرز را مطابق با استانداردهای روز 

جهان تکمیل کنند.
حسین محمدی روزشنبه در نشست کمیسون محیط 
زیست و سلامت شورای اسلامی شهر کرج افزود: انتظار 
می رود دست اندرکاران سازمان مدیریت پسماند شهرداری 
کرج این پروژه ها را در کمترین زمان ممکن تکمیل و 

راه اندازی کنند.
اکنون تعدادی پروژه در زمینه بازیافت، تولید برق، گاز 
و کود کشاورزی از پسماند منطقه حلقه دره استان البرز 
توسط مدیریت شهری کرج در دست ساخت و راه اندازی 

است.
محمدی اظهار کرد: طرح ها و برنامه های جدید تفکیک از 
مبدأ توسط معاونت خدمات شهری و سازمان مدیریت 
پسماند شهرداری کرج ارائه شد و مصوب شد تعرفه 
خدمات پسماند در کوتاه ترین زمان ممکن آماده و برای 

تصویب به شورا ارائه شود.
عضو شورای اسلامی شهر کرج تصریح کرد: با توجه به 
مشاهده نمونه هایی از آنفلوآنزای فوق حاد پرندگان در 
برخی استان ها در بین پرندگان وحشی لازم است تدابیر 
لازم برای حفاظت و ایمنی کارگران پسماند در حلقه دره 

انجام شود.
محمدی در بخش دیگری از سخنانش با بیان اینکه 
سرویس های  صحیح  نگهداری  و  مدیریت  برنامه 
بهداشتی سطح شهر با رویکرد مدیریت بخش خصوصی 
تهیه و به تصویب شورا برسد، افزود: موقعیت جغرافیایی 
سرویس های بهداشتی سطح شهر کرج تهیه و در قالب 

نرم افزار در دسترس عموم قرار گیرد و تابلو راهنما برای 
دسترسی آسان شهروندان نیز مهیا شود.

رئیس کمیسیون محیط زیست و سلامت شورای شهر 
کرج در خصوص دستورالعمل احداث ساختمان های 
سبز بیان کرد: ظرف مدت سه ماه دستورالعمل احداث 
ساختمان های سبز مصوبه و تکلیف قبلی شورا آماده و 

برای تصویب به شورا ارائه شود.
محمدی تأکید کرد: در این راستا گزارش عملکرد استقرار 
نظام مدیریت سبز در چارچوب تکالیف شورا و قوانین 
قوانین  و  شش گانه  شاخص های  اساس  بر  ذیربط 
بالادستی در شهرداری آماده و به کمیسیون ارائه و پس 

از تصویب در اختیار واحدهای شهرداری و شورا قرار داده 
شود.

وی اجرای طرح و برنامه تفکیک از مبدأ با محورهای 
و  مردمی  مشارکت  شهروندی،  آموزش  توسعه 
فرهنگ سازی، ممنوعیت بکارگیری نیروهای غیرمجاز 
و کودکان کار، ساماندهی محل و مراکز مبادلات مواد 
برای  نیاز  مورد  ملزومات  و  اجرایی  فرآیند  بازیافتی، 
عملیات تفکیک و جمع آوری زباله مطابق استانداردها 

را ضروری دانست.
قابل ذکر است؛ روزانه بیش از یک هزارو۸۰۰تن زباله در 

منطقه حلقه دره استان البرز دفن می شود.

البرز  سخنگوی ستاد کرونای دانشگاه علوم پزشکی 
گفت: در حال حاضر تخت های بخش های کرونایی 
این  و  است  خالی  تقریباً  استان  بیمارستان های  در 

نویدبخش سیر نزولی این بیماری است.
مهرداد بابایی روزگذشته با اشاره به آخرین وضعیت 
شیوع کرونا در البرز اظهار کرد: طی دو هفته اخیر تعداد 
مبتلایان، بستری شده ها و فوتی های ناشی از شیوع 

کرونا به میزان قابل توجهی کاهش یافته است.
نفر در  ادامه داد: طی ۲۴ساعت گذشته هشت  وی 
استان بر اثر ابتلا به این بیماری جا خود را از دست 

داده اند که در مقایسه با مدت مشابه ماه قبل تعداد 
فوتی ها به میزان قابل توجهی کاهش داشته است.

وی توضیح داد: در حال حاضر تخت های بخش های 
کرونایی در بیمارستان های استان تقریباً خالی است و 

این نوید بخش سیر نزولی این بیماری است.
این مسئول با تأکید بر اینکه وضعیت کنونی نباید مردم 
را نسبت به رعایت پروتکل ها بی تفاوت کند، افزود: اگر 
مردم خسته بشوند و توصیه ها را جدی نگیرند، شاهد 

موج چهارم شیوع در استان خواهیم بود.
بابایی در پاسخ به اینکه آیا نمونه ای از کرونای انگلیسی 

در استان مشاهده شده، گفت: طبق بررسی های صورت 
گرفته این ویروس از ابتدا تا کنون ۷۰۰بار جهش داشته 
و نوعی که به تازگی در انگلیس مشاهده شده ۷۰درصد 

قدرت سرایت بیشتری دارد.
وی اضافه کرد: فعلاً نمونه ای از کرونای انگلیسی در 
استان مشاهده نشده و امیدواریم با رعایت پرتکل ها از 

سوی مردم بتوانیم این ویروس را کنترل  کنیم.
البرز  سخنگوی ستاد کرونای دانشگاه علوم پزشکی 
گفت: از ابتدای شیوع کرونا تا کنون دوهزار و ۵۵۰نفر 

در استان جان خود را از دست داده اند.

»رئیس کمیسیون محیط زیست شورا« مطرح کرد:

ضرورتِ تکمیلِ پروژه های پسماند حلقه دره البرز مطابق استاندارد

»دانشگاه علوم پزشکی البرز« اعلام کرد:

موردی از کرونای انگلیسی در استان مشاهده نشده است

استان ها

حاج  شهید  سردار  جهادی  فرهنگی  قرارگاه  مسئول 
دبیرخانه  کرد:  اعلام  البرز  استان  سلیمانی«  »قاسم 
دائمی این قرارگاه با هدف ارج نهادن به مقام شامخ 

سردار دل ها در البرز راه اندازی می شود.
علی رحمانی روزگذشته افزود: برنامه ریزی برای برگزاری 

سالگرد شهادت این شهید بزرگوار و راه اندازی دبیرخانه 
دائمی با هدف پیگیری مکتب سلیمانی از مهمترین 

برنامه های این قرارگاه است.
وی اضافه کرد: همچنین یکی دیگر از برنامه های قرارگاه 
فرهنگی و جهادی سردار شهید حاج قاسم سلیمانی، 
از جمله  دستگاه ها  دیگر  با  و هم افزایی  هماهنگی 
بسیج، دانشگاه آزاد، حوزه هنری، آموزش و پرورش، 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی و تمام دستگاه های 
فعال در جبهه فرهنگی و هنری است تا بتوان در این 

خصوص گام های بیشتری برداشت.
رحمانی با بیان اینکه یکی از رویکردهای اصلی ما 
بر  تأکید  اظهارکرد:  در فضای مجازی است  فعالیت 
انجام کارهای علمی و پژوهشی، جمع آوری امضاء به 
صورت الکترونیک در محکومیت این اقدام تروریستی، 
راه اندازی اپلیکیشن فرهنگی، اکران و پویش شهری از 
دیگر برنامه هایی است که به همین مناسبت برگزار و یا 

در حال انجام است.
وی ادامه داد: ارسال تصاویر از مراسم تشییع و نقاشی 
ساخت  مجازی،  فضای  و  شهر  سطح  در  کودکان 
نماهنگ برای ترویج مکتب سلیمانی، تدوین و آهنگ 
سازی با مشارکت حوزه هنری و مسابقه شعر و دلنوشته 
از دیگر برنامه ها به مناسبت فرارسیدن سالروز شهادت 

سردار قاسم سلیمانی است.
رحمانی انجام برنامه های جهادی را از دیگر رویکردهای 
این قرارگاه عنوان و خاطر نشان کرد: از دیگر رویکردها 
این بوده که برنامه هایی که تحت عنوان این سردار بزرگ 
از سوی دستگاه های مختلف بنا است که برگزار شوند به 

صورت متمرکز و با وحدت رویه انجام شوند.
وی با بیان اینکه به دنبال محدود کردن برنامه ها تحت 
عنوان این قرارگاه نیستیم، گفت: بنا داریم تا با استفاده 
از ظرفیت جوانان در توسعه مکتب سردار سلیمانی 

قدم های بیشتری برداریم.

دبیرخانه دائمی قرارگاه فرهنگی شهید سلیمانی در البرز راه اندازی می شود
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شهری »دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »جهانگیرخان صور اسرافیل«

 - روزنامه نگار دوره مشروطیت - را گرامی می دارد

شهری

۱۰ الِمان فرهنگی در شهر کرج جانمایی می شود

ارتباط ساعات پایان کار صنوف و ترافیک در روزهای کرونایی

نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج از اتمام طراحی و ساخت 
۱۰ الِمان و نماد شهری و فرهنگی در مکان های مختلف کرج 

خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، رحیم خستو اظهار کرد: با هماهنگی 
کمیسیون هنر و ارتباطات و همکاری سازمان سیما منظر و 
الِمان مادر، آتش نشان، دهقان  الِمان ازجمله  شورای شهر ۱۰ 
فداکار، فاتح و غیره ساخته شدند و  در حال مکان یابی برای 

جانمایی هستند .
برای طراحی  فراخوان سازمان سیما منظر  درباره  جزئیات  او 
یادمان پرستار، افزود : با توجه به شیوع بیماری کرونا که باعث 
از دست رفتن تعدادی از پرستاران فداکار شد، قشرهای مختلف 
جامعه به این رخداد تأسف بار واکنش نشان دادند و با توجه به 
پیشنهاد رئیس شورا  مبنی برساخت تندیس از ایثارگری جامعه 
پرستاری تصمیم بر این شد که المان پرستار در کمیسیون 
هنر و ارتباطات پی گیری و دریکی از میادین کرج طراحی و 

جانمایی شود.
رئیس کمیسیون هنر و ارتباطات شورای اسلامی شهر کرج 
گفت: طراحی نماد پرستار توسط هیئت داوری انتخاب و  هنوز 
مکان قطعی برای جانمایی این نماد یادبود مشخص نشده است 
و ایده های مختلفی در این باره وجود دارد شاید این نماد در 

میدانی نزدیک به بیمارستان البرز در خیابان پرستار  جانمایی 
شود تا بتوانیم طرح مناسبی را که فضای کافی برای آن وجود 
داشته باشد در آنجا جانمایی کنیم یا ممکن است نقاط دیگری 

از شهر برای جانمایی این اثر در نظر گرفته شود.
طراحی  بر  مبنی  خوشنویسان  انجمن  درخواست  به  خستو 
سردیس پنج تن از خطاطان و تهذیب نویسان کشور  متعلق 
خوشنویسان  انجمن  درخواست  گفت:  و  کرد  اشاره  البرز  به 
در کمیسیون مطرح و تصویب شد تا سازمان سیما و منظر 
چه  هر  مجسمه سازی  سمپوزیوم  برگزاری  با  کرج  شهرداری 

سریع تر نسبت به این مصوبه اقدام کند.
او گفت: امیدوارم با مصوباتی که در کمیسیون هنر و ارتباطات 
تائید می شود شاهد ادامه دار بودن خلق آثار هنری بیشتر برای 

برقراری ارتباط بهتر هنر با مردم در شهر کرج  باشیم.
نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: در این کمیسیون 
الزامات  ضرورت  بر  مبنی  البرز  استان  مطبوعات  خانه  نامه 
فرهنگی در اجرای پیاده راه آزادی در منطقه ۷ شهرداری بررسی 
شد و مقرر شد تعداد هشت دکه ای که از آن مکان منتقل شده اند 
توسط سازمان ساماندهی مشاغل در مکان دیگری جانمایی و  
مقرر شد در مبلمان شهری پیاده راه همه جنبه های بصری و 

هنری در نظر گرفته شود.

معاون آموزش و فرهنگ ترافیک پلیس راهور تهران بزرگ از 
تمامی ادارات و صاحبان صنوف خواست که برای پیشگیری از 
ترافیک سنگین در ساعات منتهی به منع تردد شبانه به زمان 

اعلام شده برای پایان فعالیت صنوف توجه داشته باشند.
به گزارش »دنیای هوادار«، سرهنگ علی همه خانی با اشاره 
به محدودیت های اعمال شده برای تردد در سطح شهر گفت: 
درخواست ما از رانندگان این است که برای آنکه جریمه نشوند، 
زمان خود را مدیریت کنند. در حال حاضر ساعت پایان کار 
صنوف ۱۸ اعلام شده است، بنابراین از ساعت ۱۸ تا ۲۱ ، سه 
ساعت زمان وجود دارد تا شهروندان از محل کار به منازل خود 
بازگردند. پس در این شرایط حتی با وجود برخی از مداخلات 
جوی هم دیگر نباید نگرانی بابت دیر رسیدن از خانه به محل 

کار وجود داشته باشد، مگر اینکه مدیریت زمان صورت نگیرد.
از  برخی  تا  زمان سبب می شود  مدیریت  عدم  داد:  ادامه  او 
رانندگان تا پس از ساعت ۲۱ نیز در معابر حضور داشته و حجم 

ترافیک نیز بالا باشد، در این میان برخی دست به اقداماتی نظیر 
مخدوش کردن پلاک و ... می زنند تا جریمه نشوند.

بزرگ  تهران  راهور  پلیس  ترافیک  فرهنگ  و  آموزش  معاون 
ادامه داد: درخواست پلیس از همه صاحبان صنوف و مشاغل و 
ادارات این است که به مصوبات ستادملی مقابله با کرونا پایبند 
بوده و کارکنان و کارمندان خود را در همان موعد مقرر از محل 
کار ترخیص کنند تا پیامدهایی نظیر ترافیک سنگین و ... در 

معابر ایجاد نشود.
به گفته همه خانی، اگر آستانه تحمل راننده ای پایین باشد 
این موضوع می تواند آغازگر بروز رفتارهای غلط ترافیکی شده 
و راننده را مجبور به انجام برخی کارها مانند مخدوشی پلاک ، 
رانندگی با سرعت های بالا ، سبقت غیرمجاز، عبورهای خطرناک 
و با سرعت از چراغ قرمز، عدم توجه به فرامین پلیس مستقر 
از محل های ممنوع و پرخاشگری در حین  در معابر، عبور 

رانندگی کند.

گزارش

مدیرکل محیط زیست شهرداری تهران گفت: محله 
سبز با مدل توسعه پایدار شهری با کمترین اثرات 
زیانبار محیط زیستی از طریق جلب مشارکت تامین 

کننده نیازهای ساکنین است.
به گزارش »دنیای هوادار«، نخستین جلسه از سلسله 
نشست کانون های محیط زیست محلات با حضور 
معاون  پایدار،  توسعه  و  محیط زیست  کل  مدیر 
راهبری و هماهنگی اداره کل، دبیر کل کانون های 
محیط زیست و دبیران کانون های محیط زیست 

مناطق ۱، ۲، ۳، ۵، ۹، ۱۰ و ۲۱ برگزار شد.

ارتقای جایگاه کانون های محیط زیست در ساختار 
مدیریت محله

در این نشست معضلات، مشکلات و موانع پیش 
روی کانون ها به ویژه در دوران شیوع ویروس کرونا 
پس  و  مطرح  مناطق  کانون های  دبیران  توسط 
از بررسی موضوعات و پیشنهادهای ارائه شده، به 
منظور رفع مشکلات و معضلات جهت جلب هر چه 
بیشتر و توسعه مشارکت های شهروندی در شرایط 
ارتقای جایگاه  کرونا و دوران پسا کرونا مقرر شد، 
کانون ها در ساختار مدیریت محله، سازماندهی مجدد 
اعضاء با تاکید بر نحوه عضوگیری و انتخاب دبیران 
محلات و برنامه ریزی دقیق جهت فعالیت های پیش 

رو در اولویت قرار گیرد.
شینا انصاری مدیر کل محیط زیست و توسعه پایدار 
در  اینکه  اشاره  با  نشست  این  در  تهران؛  شهرداری 
جامعه شهری امروز برای دستیابی به الگوی شهر سبز 
و توسعه پایدار شهری، محلات، بنیادی ترین عناصر 
شهری است گفت: اگر کیفیت زندگی در محلات تغییر 

یابد، این موضوع بر تمام شهر تأثیرگذار خواهد بود.

محله سبز؛ محله ای با هدف توسعه پایدار شهری

وی بر ضرورت ایجاد محله سبز نیز در این نشست تاکید 
کرد و گفت: محله سبز محله ای است با مدل توسعه 
پایدار شهری و کمترین اثرات زیانبار محیط زیستی از 

طریق جلب مشارکت و همکاری جمعی به نحوی که 
تأمین کننده نیازهای ساکنین باشد.

پایدار  توسعه  و  زیست  محیط  مدیرکل  گفته  به 
کیفیت  ارتقاء  سبز  محله  ایجاد  اهداف  مهمترین 
و  ساکنین  سلامت  زیستی،  محیط  شاخص های 
افزایش سرزندگی و رفاه آنها، بهبود کیفیت محیط 
زندگی و فضاهای عمومی، ارتقاء عدالت اجتماعی 
در  ها  سرمایه  و  منابع  عادلانه  توزیع  در  تلاش  و 
سطح جامعه، ایجاد فرصت های شغلی محلی سازگار، 
کاهش آلودگی های سطح محله، ارتقاء شاخص های 
طراحی شهر دوستدار طبیعت، کاهش تولید پسماند 
از طریق مدیریت مصرف، کاهش استفاده از سموم 
بهره  و  و کودهای شیمیایی، مدیریت مصرف آب 
برداری از روان آبها و سیلاب های شهری و غیره است.

پیشنهادات شهروندان در نگارش نهایی محله سبز 
اعمال می شود

در ادامه انصاری خواستار اخذ پیشنهادات و نظرات 
شهروندان  عنوان  به  کانون ها  اعضای  و  دبیران 
ذی نفع، تأثیرگذار و فعال به صورت مکتوب شد تا 
در صورت امکان در نگارش نهایی طرح محله سبز 

اعمال شود.
گفتنی است این سلسله نشست ها دو نوبت دیگر با 

حضور سایر مناطق برگزار خواهد شد.
زیست محلات  کانون های محیط  است  ذکر  قابل 
مهارتی  و  کاربردی  دانش  سطح  ارتقاء  هدف  با 
شهروندان در زمینه محیط زیست و بهره گیری از 
دانش متخصصان و سازمانهای مردم نهاد، شناسایی 
ساکنان  توسط  محله  زیست  محیط  معضلات 
محله و اقدام در جهت بهبود وضعیت آن، ایجاد 
ساختارهای پایدار اجتماعی در سطح محلات برای 
بهبود وضعیت محیط زیست و تشکیل شبکه محیط 
زیست محلات و جلب مشارکت آگاهانه و داوطلبانه 
شهروندان در بهبود وضعیت محیط زیست شهری، 

فعالیت می کند.

»مدیر کل محیط زیست شهرداری تهران«:

تهران صاحب محله های
 سبز می شود
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم کلاسیک مدرن جلوه کلی Overview Effect اثری عمیق و درگیرکننده از راجر 
گولا Roger Goula است. این آهنگساز و نوازنده علی رغم مدت طولانی فعالیت، تا 
پیش از این، هیچ آلبوم فردی منتشر نکرده بود و Overview Effect اولین حضور 
انفرادی او در عرصه موسیقی است. این آلبوم را می توان یک اثر پست کلاسیکال 
الکترونیک توصیف کرد که المان های این سبک ها در آن حضور تنگاتنگی دارند. 
در کنار این شاخصه ها، موسیقی امبینت نیز نقشی مهم در فضاسازی و گیرایی 
این آلبوم دارد. این آلبوم روایتی روان شناختی از آن چیزی است که فضاشناسان 
و کیهان نوردان در مواجهه با کره زمین و ماه از بیرون آن بیان می کنند. موسیقی 
درگیرکننده راجر گولا در این آلبوم موسیقی بدون کلام شنونده را کاملا در مقام این 
گروه از افراد قرار می دهد و به تجربه ای شگرف از مشاهده دنیا ورای آن چیزی که 
عموم مردم امکان دیدنش را داشته باشند، می برد. آلبوم Overview Effect جلوه ای 
درخشان از توانایی موسیقی در انتقال پیام بدون داشتن هیچ کلامی است و اثری 

است که می تواند شنونده را در دنیایی از انتزاعات و افکار و رویاها به پرواز درآورد.
راجر گولا Roger Goula آهنگساز و چندنواز انگلیسی است. آثار او ساختاری خلاقانه 
و بداهه دارند و به همین سبب گنجاندن آن ها در قالب یک سبک امری دشوار است. 
اگرچه که سابقه این هنرمند به موسیقی کلاسیک معاصر باز می گردد، اما آثار او 

گستره زیادی از سبک ها و حالا موسیقی را در بر می گیرد.

Overview Effect
::    راجر گولا :: 

»لولو وانگ« شاید از آن دسته کارگردان هایی باشد که کارهایش بسیار کمتر از حدی 
که باید دیده شده است. کارگردان خانم زاده آسیای شرقی که طی چند سال اخیر 
 The دو فیلم کوتاه و یک فیلم بلند ساخته بود، امسال با فیلم بلند جدیدش با نام
Farewell بازگشته است و شاید جالب باشد بدانید که این فیلم را بر اساس کتابی به 
نگارش خودش، ساخته است.  این فیلم درباره خانواده ای است که برای رد کردن یک 
اتفاق غم انگیز و افسرده کننده بعد از مدتی طولانی کنار یک دیگر قرار می گیرند؛ نکته 
جالب این فیلم اینجاست که هر کدام از اعضای خانواده واکنش متفاوتی نسبت به 
یک دیگر دارند و برخورد افراد مختلف خانواده با این اتفاق به شکلی است که شاید در 
زندگی روزمره خیلی ها و خودمان آن را دیده باشیم. باید به لولو وانگ احسنت گفت 
که توانسته است چنین کارگردانی خارق العاده ای انجام دهد و ریسک بزرگی را به خاطر 
بازیگران تازه کار به جان بخرد که در نهایت این کارش به موفقیت انجام شد. اگر دوست 
دارید یک فیلم جذاب در رابطه با عشق، خانواده، هم بستگی نزدیکان و از این قبیل 
سبک و سیاق مشاهده کنید، پس به هیچ وجه فیلم The Farewell را از دست ندهید 

که می تواند به یکی از بهترین فیلم  های ۲۰۱۹ برایتان بدل شود.
مکان فیلم برداری مناسب در ایران؟

بهتر است از شهر بزرگی همچون تهران استفاده شود که البته برای بازسازی دقیق 
این فیلم در شهر تهران بهتر است که از طراحی صحنه حرفه ای استفاده شود.

The Farewell -خداحافظی
:: لولو وانگ   ::

کتاب بیست و یک کار مهم بعد از سی سالگی ... نوشته جیمز هالیس است که با 
ترجمه مرضیه مروتی منتشر شده است. این کتاب شامل بیست ویک نکته ضروری 
است که تعهد روزانه به آنها باعث خواهد شد زندگی تغییر یابد، جالب تر شود و بیشتر 
متعلق به خودتان باشد. زندگی ما دو بار آغاز می شود: روزی که متولد می شویم 
و روزی که حقیقت وجودی بنیادین را می پذیریم که زندگی مان با تمام عوامل 
محدودکننده انتخابی است که به عهده خودمان است و لحظه ای که این دعوت را 
می پذیریم و مسئولیت پذیر می شویم، قدرت انتخاب را به دست می آوریم. این کتاب 
به ما کمک می کند تصویر واضحی از انتخاب های بعد از سی سالگی داشته باشیم.

بخشی از کتاب بیست و یک کار مهم بعد از سی سالگی ... بزرگ شدن یعنی چه؟ 
آیا وقتی به دوران بلوغ رسیدیم و وارد بدن های بزرگ و دستورکارهای بزرگ شدیم، 
بزرگ نشدیم؟ آیا وقتی خانه را ترک کردیم و به دنیای بیرون قدم گذاشتیم و گفتیم: 
»مرا استخدام کن، من از پس آن شغل برمی آیم«، »با من ازدواج کن، تا آخرش با 
تو هستم«، »به من اعتماد کن، از پس این مسئولیت برمی آیم« بزرگ نشدیم؟ آیا از 
طریق پذیرش مسئولیتی که سال ها با انجام نقش های والدی، اجتماعی، رابطه ای و 
امانتداری اعمال شده است، بزرگ نشده ایم؟ و با این همه، از افراد حاضر در کارگاه هایم 
که افرادی معقول، جاافتاده و مسئولیت پذیر نیز بوده اند، پرسیده ام، »کجا به رشد نیاز 

داری؟« چرا هنوز هیچ کس از من نخواسته است تا این پرسش را توضیح دهم؟

بیست و یک کار مهم بعد از سی سالگی -جیمز هالیس
::  ترجمه: مرضیه مروتی    ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »علی کسمایی« - مدیر دوبلاژ، 

دوبلر، کارگردان، فیلم نامه نویس و روزنامه نگار فقید - را گرامی می دارد

جهان سینما

»شهربانو« برای حضور در جشنواره فیلم فجر آماده 
می شود

فیلم سینمایی »شهربانو« به کارگردانی مریم 
بحرالعلومی و تهیه کنندگی پگاه احمدی برای 
حضور در سی و نهمین جشنواره فیلم فجر 

آماده می شود.

سه جایزه جشنواره آسیاتیکای رم به »مجبوریم«
رم  آسیاتیکای  جشنواره  ویکمین  بیست 
سه جایزه اصلی خود را به فیلم سینمایی 
»مجبوریم« ساخته رضا درمیشیان اعطاء کرد.

جشنواره پویانمایی تهران سال۱۴۰۰ 
برگزار می  شود

دوازدهمین جشنواره بین المللی پویانمایی 
تهران به دلیل همه گیری بیماری کرونا، در 

سال ۱۴۰۰ برگزار می شود.

فیلمبرداری »مخفیگاه« به نیمه رسید
فیلمبرداری فیلم بلند »مخفیگاه« از اواسط آذر 
آغاز شده و با گذشت حدود سه هفته، ضبط 

این فیلم به نیمه رسیده است.

»پاتوقی ها« بهترین فیلم از نگاه تماشاگران جشنواره 
سیاتل شد

فیلم کوتاه داستانی »پاتوقی ها« به کارگردانی 
سیامک کاشف آذر، در ادامه حضور بین المللی 
خود برنده بهترین فیلم از نگاه تماشاگران در 
فستیوال Seattle آمریکا شد. این جشنواره اخیراً 

در شهر سیاتل ایالات متحده آمریکا برگزار شد.

اعضای هیئت داوران بخش های مستند و فیلم کوتاه در 
سی و نهمین جشنواره فیلم فجر معرفی شدند.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی جشنواره 
فیلم فجر، با حکم سیدمحمدمهدی طباطبایی نژاد، سعید 
پوراسماعیلی، امیر توده روستا، محمدعلی فارسی، محمد 
داوران  هیئت  اعضای  عنوان  به  کلانتری  سام  و  کارت 
دو بخش »مستند« و »فیلم کوتاه« جشنواره سی و نهم 
معرفی شدند و آثار این دو بخش رقابتی را مورد ارزیابی 

قرار خواهند داد.
با  سینما  کارشناسی  مدرک  دارای  پوراسماعیلی  سعید 
دانشگاه  سینماتئاتر  دانشکده  از  فیلمبرداری  گرایش 
هنر تهران و گواهی دوره سینمای دیجیتال از دانشکده 
لومیر فرانسه، معاون فرهنگی و آموزش انجمن سینمای 
جوانان ایران است و علاوه بر فعالیت در عرصه کارگردانی، 
دانشگاه، عضو  عنوان مدرس  به  تدوین،  و  فیلمبرداری 
فیلم  انجمن  ایسفا-  آکادمی  داوران  و  مؤسس  هیئت 
ایران، معاون  ایران، انجمن فیلمبرداران سینمای  کوتاه 
پژوهش، اجرائی، شورای علمی و سیاست گذاری مدرسه 
ملی سینمای ایران، رئیس هیئت مدیره انجمن فیلم کوتاه 

ایران و... فعالیت داشته است.
امیر توده روستا دارای مدرک کارشناسی ادبیات نمایشی از 
دانشکده سوره تهران است که از آثار او می توان به ساخت 
فیلم سینمایی پات، شانزده فیلم کوتاه و سه مستند از جمله 
جای منو توی اتاق بنداز، رادیولوژی یک پرتره، تلالو، سلام 
آقای ایول و ساخت بیش از ۲۰۰ آگهی تبلیغاتی تلویزیونی 
اشاره کرد. این فیلمساز تحسین شده در جشنواره های داخلی 
و خارجی، عضویت در هیئت مدیره انجمن فیلم کوتاه 
ایران- ایسفا، آکادمی خانه سینما و دبیری هشتمین جشن 

مستقل فیلم کوتاه را در کارنامه دارد.
محمدعلی فارسی دارای مدرک کارشناسی سینما - فیلمنامه 
نویسی از دانشکده صداوسیما است. او  از سال۶۷ به عنوان 
دستیار کارگردان و تدوینگر، همکاری با شهید آوینی را در 

تولید مجموعه تلویزیونی سراب آغاز کرد و پس از تأسیس 
»روایت فتح« به همکاری خود با شهید آوینی ادامه داد. 
فارسی از سال۷۲ مسئولیت معاونت تولید موسسه روایت 
او ساخت مستندهای  تا سال۸۱ عهده دار شد.   را  فتح 
متعددی از جمله معلم، حقیقت گمشده، نومن، طوفان، 
رستاخیز، روزحادثه )برنده جایزه جشنواره فیلم فجر در دوره 
۲۶(، قصه های جنگ و ساخت بیش از ۲۰مجموعه مستند 

را در کارنامه دارد.
محمد کارت دارای مدرک کارشناسی کارگردانی سینما است. 
این مستندساز، کارگردان، بازیگر و فیلمنامه نویس، ساخت 
فیلم های تحسین شده  در جشنواره های داخلی و خارجی 
از جمله فیلم کوتاه بچه خور )سیمرغ بلورین بهترین فیلم 
کوتاه دوره ۳۷(، مستندهای خون مردگی، بختک )سیمرغ 
بلورین کارگردانی در دوره ۳۳(، معلق، آوانتاژ و... را در کارنامه 
دارد و سال گذشته با فیلم بلند سینمایی شنای پروانه در 
جشنواره فیلم فجر حضور داشت. کارت همچنین  تهیه 
کنندگی فیلم های مستند ذره بین و لاوراتور را برعهده داشته 

است.
عمران  مهندسی  کارشناسی  مدرک  کلانتریدارای  سام 
است. این مستندساز، عکاسی حرفه ای را هم زمان با ورود 
به دانشگاه آغاز کرد. او با ساخت اولین فیلم کوتاهش، 

تمنای مجهول وارد عرصه سینما شد و پس از تحصیل 
سینما در ایرلند و بازگشت به ایران پروژه از خانه شماره 
۳۷ را به اتمام رساند. او ساخت مستندهای مانکن های 
این زن  از عروسک است،  پر  قلعه حسن خان، قلب من 
فرشته ها  برای  افسانه ها، جایی  نمی زند، سرزمین  حرف 
نیست )سیمرغ بلورین بهترین مستند دوره ۳۸( مجموعه 
مستند گاراژ۸۸۸ و ترنج را ساخته و ریاست نهمین دوره 
دوره  چهار  در  عضویت  و  ایران  سینمای  مستند  جشن 
هیئت مدیره انجمن تهیه کنندگان سینمای مستند ایران 

را در کارنامه دارد.
بر اساس فراخوان جشنواره سی و نهم، هیئت داوران این 
بخش از میان فیلم های مستند بلند )بالای ۷۰دقیقه( حاضر 
در چهاردهمین جشنواره فیلم مستند سینماحقیقت، یک 
فیلم را به عنوان اثر برگزیده معرفی خواهند کرد. همچنین 
هیئت داوران این بخش از میان فیلم های کوتاه حائز 
شرایط )۳ تا ۱۵دقیقه( حاضر در سی و هفتمین جشنواره 
فیلم کوتاه تهران، یک فیلم را به عنوان اثر برگزیده معرفی 

خواهند کرد.
سی و نهمین جشنواره فیلم فجر بهمن ماه۹۹ همزمان با 
چهل و دومین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی ایران به 

دبیری سیدمحمدمهدی طباطبایی نژاد برگزار خواهد شد.

داوران بخش مستند و فیلم کوتاه جشنواره فیلم فجر معرفی شدند 
مستند و کوتاه
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آگهی

مناقصه گذار : شرکت تعاونی مسکن کارکنان کارکنان شهرداری اندیشه  به شماره 

ثبت 1666

موضوع مناقصه : جذب مدیریت پروژه 

تعاونی مسکن قصد دارد انجام امور مربوط به مدیریت  احداث واحدهای مسکونی در 

دو قطعه زمین به متراژهریک چهار هزار مترمربع  جمعا به هشت هزار متر مربع را  از 

طریق پروسه جذب مدیرپیمان از میان اشخاص حقیقی و حقوقی دارای شرایط تعینی 

در اسناد مناقصه  غیرواگذار نماید 

آدرس پروژه : اندیشه فاز 5 بلوارشهید بابایی جنب  پروژه پارمیس 

محل دریافت اسناد مناقصه : اندیشه فاز 4 مجتمع تجاری اداری ارغوان طبقه 3 اداری 

واحد 216 و 217   ساعت 9 صبح الی1 بعدازظهر 

تلفن تماس : 65563435- 021  

مشخصات كامل فنی و شرایط خاص تعاونی در اسناد مناقصه معلوم و مشخص 

شده است.

مهلت دریافت اسناد مناقصه یک هفته پس از تاریخ انتشار اگهی و استرداد اسناد پس 

از تكمیل و تحویل اسناد به صورت كامل به دفتر تعاونی 99/10/15  میباشد و پاكات 

راس ساعت 10 صبح در تاریخ 99/10/17  بازگشایی خواهد شد شرکت تعاونی در رد یا 

قبول هریک از  پیشنهادات مختار است 

هزینه درج آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد.

محمد رضا مولوی فر

مدیر عامل  تعاونی مسکن کارکنان شهرداری اندیشه

مزایده گذار: شرکت تعاونی مسکن کارکنان شهرداری اندیشه به شماره ثبت 1666 به 

شناسه ملی 10100156452

موضوع مزایده:  واگذاری 10 باب واحدهای تجاری  از پروژه پارمیس واقع در فاز 5 شهر 

جدید اندیشه 

شرکت تعاونی مسکن کارکنان شهرداری اندیشه در نظر دارد تعداد 10 باب واحدهای تجاری 

از پروژه پارمیس واقع اندیشه فاز 5 بلوار شهید بابایی از طریق مزایده عمومی با قیمت پایه 

کارشناسی تعیین شده به صورت نقد و اقساط بدون کارمزد، را از طریق مزایده عمومی 

واگذار نماید،شرایط عمومی و خصوصی مزایده در اسناد مزایده معلوم و مشخص  میباشد.

محل دریافت اسناد مزایده : اندیشه فاز 4، مجتمع تجاری اداری ارغوان، طبقه سوم 

اداری ،واحد 216 و 217 ، ساعت 9 صبح الی 1 بعد از ظهر

تلفن تماس: 65563435- 021

شرایط خاص تعاونی که در اسناد مزایده ارایه خواهد شد. 

مهلت دریافت اسناد مناقصه یک هفته پس از تاریخ انتشار اگهی و استرداد اسناد 

پس از تكمیل و تحویل اسناد به صورت كامل به دفتر تعاونی 99/10/15  میباشد و 

پاكات راس ساعت 10 صبح در تاریخ 99/10/17  بازگشایی خواهد شد شرکت تعاونی در 

رد یا قبول هریک از  پیشنهادات مختار است شرکت تعاونی در رد یا قبول هر یک از 

پیشنهادات مختار است. 

هزینه درج آگهی به عهده برنده مناقصه میباشد.

محمد رضا مولوی فر

مدیر عامل تعاونی مسکن کارکنان شهرداری اندیشه

آگهی مزایده عمومیآگهی مناقصه عمومی

آقای رضا موسوی جو وکالتا برابر وکالت نامه های ۴۷۸۵۷ مورخ 1398/2/14 و شماره ۲۱۴۳۳ مورخ 1390/2/15و شماره ۲۳۵۸ مورخ 1383/3/23و شماره ۲۶۶۱ مورخ 1383/6/16و شماره ۳۷۱۲ مورخ 1384/2/28 دفتر ۷۵۶ تهران و وکالت 
خارجی شماره ۲۰۰۵۸۶ مورخ 1385/6/28 دفتر حفاظت منافع جمهوری اسلامی ایران واشنگتن ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت ۵۵۰۰ متر مربع قطعه ۱۵ 
تفکیکی به شماره ۱۰۰۶ فرعی از ۱۶۷ اصلی مفروز و مجزی شده از ۳۸۳ فرعی از اصلی مذکور جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی ۴۱۰۵۸۱ ذیل ثبت و صفحه ۳۳۷ دفتر ۳۷۹ املاک به نام کریم ملک سعیدی صادر و تسلیم گردیده 
است سپس برابر صورت مجلس تفکیکی ۱۹۴۶۲ مورخ 1351/4/6 به ۴ قطعه تفکیک گردیده است که قطعات ۱ و ۲ و ۳ تفکیک به اشخاص واگذار گردیده است و قطعه ۴ تفکیکی به مساحت ۱۵۰۰ متر مربع باقیمانده است سپس برابر دادنامه 
حصر وراثت شماره ۳ مورخ 1384/1/14 شعبه ۱۷ دادگاه عمومی حقوقی تهران آقای کریم ملک سعیدی فوت کرده ورثه وی عبارتند از شهلاو میترا و سهیلا و ژیلا و علی و امیر حسین و امیر حسن شهرت همگی ملک سعیدی فرزندان متوفی و 
خانم آذر میدخت امیر پور طالش همسر متوفی میباشد سپس برابر گواهی حصر وراثت شماره ۷ مورخ 1384/1/14 خانم آذرمیدخت ملک سعیدی نیز فوت نموده است ورثه وی عبارتند از شهلاو میترا و سهیلا و ژیلا و علی و امیر حسین و امیر 
حسن شهرت همگی ملک سعیدی و پریدخت آل آقا همگی فرزندان متوفیه میباشند و برابر دادنامه شماره ۳۴ مورخ 1397/10/27 شعبه ۸ مجتمع شماره یک شورای حل اختلاف تهران آقای امیر حسن ملک سعیدی فوت نموده است و ورثه 
وی عبارتند از شهلاو میترا و سهیلا و ژیلا و على و امیر حسین شهرت همگی ملک سعیدی خواهران و برادران متوفی میباشند مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ 
آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود ویا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره 

تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرراعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/792ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج - از طرف الهه عزیزی

سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان بمساحت  71/16 متر مربع قطعه ۲ تفکیکی پلاک ثبتی ۴۰۲۱ فرعی از ۱۴۴ اصلی مفروز از ۲۰۴۱ 
فرعی ۱۴۴ اصلی ذیل ثبت ۱۴۰۶ صفحه ۲۴۵ دفتر ۱۵۰۲ بنام آقای رامین محمدی ثبت وسند صادر و تسلیم گردیده با توجه به اعلام فقدان 
پرونده ثبتی از جانب بایگان مربوطه برابر بند ۳۳۳ و ۳۳۲ مجموعه بخشنامه های ثبتی مراتب طی شماره ۱۳۹۹۸۵۶۳۱۰۱۱۰۱۸۹۴۲ مورخه 
1399/10/04 به دفاتر اسناد رسمی تابعه بخشنامه شده است فلذا بموجب این اگهی مراتب به اطلاع عموم میرساند که چنانچه اعتراضی 
نسبت به تشکیل پرونده المثنی داشته باشند ظرف مدت ۱۰ روز پس از انتشار آگهی اعتراض خود را به این اداره تسلیم نمایند بدیهی است 

در صورت عدم اعتراض این اداره به وظیفه قانونی خود عمل می نماید. 99/793ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج - از طرف حسین رضا نوری شاد

آقای همایون صباغ زاده شوشتری ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین 
به مساحت ۱۹۰ متر مربع قطعه ۹۱ تفکیکی به شماره ۳۸۱۳ فرعی از ۱۴۴ اصلی مفروز و مجزی شده از ۵۳۰ فرعی از اصلی مذکور جزء حوزه 
ثبتی شهرستان کرج به شماره چاپی ۷۵۸۶۷۹ مورد ثبت صفحه ۱۹۷ جلد ۲ املاک که به نام همایون صباغ زاده شوشتری سند مالکیت 
صادر و تسلیم گردیده است به علت اسباب کشی مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد 
تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا 
انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره 
تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد 

سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/794ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج - از طرف حسین رضا نوری شاد

آگهی فقدان سند مالكيت

آگهی موضوع تشکیل پرونده ثبتی المثنی

آگهی فقدان سند مالکیت

شماره 3
توزیع شد
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »نبی الله سروری«ورزشی
 - کشتی گیر فقید - را گرامی می دارد

جیمز دومین بازیکن امتیازآور NBA در کریسمس
لبران جیمز با درخشش برابر دالاس، به رتبه دومین بازیکن امتیاز آور 

در بازی های روز کریسمس رسید. سایت رسمی NBA در گزارشی 
به  معرفی امتیاز آورترین بازیکنان تاریخ این رقابت ها در روز 

کریسمس پرداخت که کوبی برایانت و لبران جیمز به ترتیب 
رتبه های اول و دوم را در اختیار دارند.

تا حقم را از کشتی نگیرم خداحافظی نمی کنم
فرنگی کار لرستانی وزن ۸۲ کیلوگرم تأکید کرد: تا حقم را از کشتی 

نگیرم خداحافظی نمی کنم. میلاد خسروی ادامه داد: با وجود سالن 
خالی از تماشاگر و کشتی  گرفتن با چاشنی رعایت پروتکل های 

و  شدم  خارج  تشک  از  پیروز  کشتی ها  تمامی  در  بهداشتی 
توانستم در قهرمانی تیمم سهم کوچکی داشته باشم.

دبیر: استقلالی ها پافشاری کنند آنها را به دادگاه می کشانم!
رئیس فدراسیون کشتی در واکنش به اعتراض تیم استقلال به بی عدالتی در 

فینال لیگ کشتی آزاد گفت: اگر رضا یزدانی دروغی از من شنیده آن را 
بگوید. وی افزود: درباره کشتی گیر ۹۷کیلوگرمشان که اسم نمی آورم 

اگر بخواهند پافشاری کنند، خودشان می دانند دستکاری در تست جرم 
سنگینی است و پایشان را به دادگاه می کشم!

ورزشکار هرمزگانی رکورد جهانی روپایی مسافت با توپ را شکست 
آرش احمدی طیفکانی ورزشکار هرمزگانی رکورد جهانی روپایی مسافت 

با توپ را شکست. این رکورد پیش از این به یک فرد انگلیسی با 
ثبت روپایی مسافت با توپ به طول ۲۰ کیلومتر تعلق داشت که 

احمدی طیفکانی با ثبت ۲۱ کیلومتر و ۲۰۰ متر، این رکورد را به 
نام خودش ثبت کرد.

استکی: ترجیح من مربی های داخلی است
لژیونر هندبال ایران درخصوص انتخاب مربی تیم ملی گفت: حضور مربی 

تراز اول باعث خوشحالی و پیشرفت هندبال ایران در تمامی رده ها 
است اما اگر قرار به مربی بی کیفیت اروپایی باشد ترجیح من 

مربی های داخلی است زیرا مربی های داخلی علم و دانش بالایی 
دارند و شاهد این ادعا هم ارتقاء سطح لیگ داخلی است.

شیراز برای میزبانی از هندبالیست های آسیا آماده می شود
محمدرضا امیری افزود: اقدامات لازم برای میزبانی از مسابقات قهرمانی 

هندبال آسیا درحال انجام است و مسابقات هندبال قهرمانی جوانان 
آسیا ،انتخابی قهرمانی جهان مجارستان ۲۰۲۱ به میزبانی ایران برگزار 

می شود که این تورنمنت آسیایی از ۲۰ تا ۲۹ مارس ۲۰۲۱ همزمان 
با ۳۰ اسفند امسال تا ۹ فروردین ۱۴۰۰ در شیراز انجام خواهد شد.

نجمه خدمتی قهرمان مسابقات آزاد تفنگ بادی کشور شد
در فینال مسابقات آزاد تفنگ بادی کشور، ۵۱ورزشکار در رشته تفنگ بادی 

بانوان پا به رقابت گذاشتند که در پایان با برگزاری فینال، نجمه خدمتی 
از خراسان جنوبی با کسب بالاترین امتیاز بر سکوی قهرمانی، حسنا 

توتون چی نیز از تهران نایب قهرمان و نرجس امام قلی نژاد از 
مازندران در جایگاه سوم ایستادند.

تعطیلی ۱۰ روزه اردوی تیم ملی تکواندو 
 فصل جدید رقابت های لیگ برتر تکواندو باشگاه های کشور از ۱۸دی آغاز 

می شود. این مسابقات قرار است با شیوه جدید و باحضور ۱۰تیم در دو 
گروه ۵تیمی برگزار شود که طبق برنامه اعلام شده تیم های حاضر 

در گروه یک ۱۸و ۱۹دی ماه و تیم های حاضر در گروه دو ۲۵و 
۲۶دی ماه به صورت متمرکز به مصاف هم خواهندرفت.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

بازیکن العین امارات را ۲ سال محروم کرد
کنفدراسیون فوتبال آسیا »اسلام خان« بازیکن 
قزاقستانی تیم فوتبال العین امارات به دلیل 
ضد  قوانین  طبق  و  نیروزا  مواد  از  استفاده 
دوپینگ، دو سال از حضور در میادین فوتبال 

محروم شد.

طارمی بهترین بازیکن سوپرجام فوتبال پرتغال شد
تیم فوتبال پورتو پرتغال که مهدی طارمی را در 

ترکیب خود برای سوپرجام فوتبال باشگاهی 
این کشور مقابل بنفیکا داشت موفق به کسب 
پیروزی دو بر صفر شد تا جام ارزشمند قهرمانی 
را برای خود کند. طارمی که با گرفتن پنالتی برای 

تیمش نقش بسزایی در کسب پیروزی پورتو داشت 
به عنوان بهترین بازیکن این دیدار انتخاب شد.

خبر کاندید شدن فوتبال ایران برای میزبانی جام ملت های 
آسیا، در ابتدای امر موضوع خوشایندی به نظر می رسید 
و شاید می توانست امید ما را برای میزبانی یک تورنمنت 
بزرگ زنده کند، آن هم پس از گذشت مدت  زمان مدیدی 

که موعد آخرین نوبت آن را هم به یاد نداریم.
اما پس از اعلام استادیوم های شهرهای مختلف کشورمان 
و ارسال اسامی و معرفی آن ها برای بررسی شرایط میزبانی 
ایران، به موارد عجیبی برخوردیم که به معنای واقعی کلمه، 
باید بگوییم که بازهم آبروریزی کردیم و طبق معمول اعتبار 
فوتبالمان خدشه دار شد )البته بهتر است فدراسیون را از 
فوتبال جدا کنیم!( و سوژه رسانه های خارجی شدیم، گویا 
فدراسیون فوتبال بیشتر سعی بر ساخت کلیپ داشته، تا 
گرفتن امتیاز میزبانی، زیرا باچنین امکانات و شرایطی که 
حاکم بر فوتبالمان است، کاندید شدن و شرکت در رقابتی 
که از پیش بازنده  آن هستیم، توهین به شعور خودمان 

است.
مورد اولی که باید با آن کنار بیاییم، رقبای ما برای اخذ 
میزبانی جام ملت های ۲۰۲۷، کشور های قطر و عربستان 
هستند که در امکانات سخت افزاری و شرایط برگزاری 
مسابقات، انگشتِ کوچک آن ها هم نیستیم چه برسد 
بخواهیم با آن ها برای گرفتن میزبانی مسابقات جام 
ملت ها رقابت کنیم، این را هم فقط ما نمی گوییم، فقط 

کافی است، میزبانی متمرکز قطری ها برای لیگ قهرمانان 
را با نحوه برگزاری مسابقات لیگ برترمان مقایسه کنید و 

حدیث مفصل را از این مجمل بخوانید.
شاهکار  از  ابتدا  باید  شده،  معرفی  استادیوم  چهارده  از 
استادیوم ها  های  عکس  ارسال  در  فوتبال  فدراسیون 
بگوییم، مسئولان زیرک فوتبالمان، در معرفی استادیوم 
صنعت مس، از عکس های استادیوم ویسنته کالدرون 
شهر مادرید یا همان استادیوم اسبق تیم اتلتیکو مادرید 
استفاده کردند در نوع خود بسیار جالب به نظر می رسید، 
گویا هنوز هم در فدراسیون فوتبال دوستان طنازی برای 

هنرنمایی حضور دارند.
بود،  المپیک کیش هم جالب توجه  معرفی استادیوم 
ورزشگاهی که تا حالا نه بازی رسمی در آن انجام شده و 
نه خبری از آن شنیده بودیم، استادیوم ثامن مشهد هم که 
شرایط بسیار نامطلوبی دارد و هیچ یک از تیم های مشهد، 
تمایلی برای انجام بازی در این ورزشگاه را ندارند، اما با این 

شرایط، این ورزشگاه می خواهد میزبانی مسابقاتی در آسیا 
را هم عهده دار باشد.

لیست  جزو  هم  تهران  تختی  پیر  استادیوم  همچنین 
ورزشگاه های معرفی شده بود، ورزشگاهی که به حدی 
شرایط نامناسبی دارد که بازی در آن برای هر تیمی می تواند 

مشکل ساز باشد و دمار از ساق پای بازیکنان دربیاورد.
از تمام این صحبت ها که بگذریم، جا دارد پیشنهادی 
داشته  کشورمان  ورزش   های  نشین  فدراسیون  به  هم 
باشیم، فدراسیون فوتبال که با اعتماد به نفس تمام برای 
میزبانی جام ملت های ۲۰۲۷ کاندید شد، حالا بعد از 
موفقیت فوتبالی ها، که البته احتمال آن از پنج ستاره بودن 
فدراسیونشان هم کمتر است به کنار، بیایید در تعاملی 
سازنده، ورزشگاه های شهید وطنی قائمشهر، شهر قدس 
تهران و شهید بهنام محمودی مسجد سلیمان را در اختیار 
فدراسیون شنا قرار دهید، تا حداقل با اقتدار تمام، میزبانی 
مسابقات شنا و واترپلو را در مجامع بین المللی اخذ کنیم.

داستان جلد

اعتبار واژه ای گمشده، در فدراسیون فوتبال؛

میزبانی جام ملت ها؟ مزاحی به بهای توهین به شعور خودمان!

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

امضاء  القطر  با  قراردادی  رسما  هنوز  رسن:  بشار 
نکرده ام

بشار رسن هافبک تیم ملی فوتبال عراق و تیم 
پرسپولیس، بعد از پایان لیگ قهرمانان آسیا و 
کسب عنوان نایب قهرمانی این مسابقات در 

کشور قطر باقی ماند.

داود پرهیزکار: دعوتنامه ای از برزیل نداشتیم
که  شایعاتی  درباره  فوتسال  کمیته  رئیس 

پیرامون برگزاری بازی تیم ملی فوتسال ایران 
با تیم هایی نظیر برزیل و آرژانتین وجود 
بود  عنوان شده  کرد: جایی  تاکید  داشت، 
که برزیل برای ایران دعوتنامه فرستاده و ما 

پاسخ منفی داده ایم. چنین چیزی صحت ندارد و 
دعوتنامه ای برای تیم ملی فوتسال ایران نفرستاده بودند.
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مرام پهلوانی یحیی گل محمدی...
دیروز از فوت یک هموطن بر 
اثر شکست پرسپولیس گفتیم 
و امروز یحیی گل محمدی را 
در یک حرکت انسان دوستانه 
منزل  در  ارزش  با  بسیار  و 
بهزاد خورشیدیان اهل یاسوج 
دیدیم که برای ادای احترام و 
تسلی خاطر خانواده بهزاد 33 
ساله در گیرودار لیگ و برف و سرما، رفت و کنار فرزند 8 ساله 
هوادار دو آتیشه پرسپولیس نشست و تا حدودی از غم و 
غصه این خانواده کاست. کاری بس ارزشمند از سوی یحیی 
که منش های آقایی و پهلوانی در  وجودش هست. یحیی 
البته ساده و بی تکلف به خانواده این هموطن گفت که تلخی 
شکست پرسپولیس در فینال را هنوز هم با خود دارد ولی خبر 
ایست قلبی بهزاد خورشیدیان درد و تلخی شکست را دوچندان 

کرده است.
سرمربی با اخلاق پرسپولیس به پسر و برادر بهزاد قول داد 
تلاش خواهد کرد با به دست آوردن جام قهرمانی آسیا در سال 
آینده آرزوی آن مرحوم و همه ایرانیان علاقمند را بر آورده کند. 
یقینا یحیی مثل خیلی ها می توانست در خانه اش بنشیند و 
چندتا مصاحبه کند و از انجام یک بازی دوستانه به یادبود بهزاد 
بگوید و وعده های سر خرمن بدهد. اما به محض بازگشت از 

ساری به سمت یاسوج رفت و این حرکت خوب را انجام داد.
 باید به یحیی آفرین گفت چون حال  آن خانواده یاسوجی 
با این حرکت تا حدودی بهتر می شود و از درد و آلام آن ها 
کاسته می شود. مرحوم بهزاد اهل یاسوج بعد از گل دومی که 
پرسپولیس در فینال خورد احساس ناراحتی از ناحیه قفسه 
سینه می کند و به اتاق خواب می رود تا آرامش پیدا کند ولی 
هرگز بیدار نشد. البته که این یک هشدار برای همه ماست 
تا اگر در چنین وضعیتی قرار گرفتیم بی خیال نباشیم و با 

مراجعه به پزشک جلو یک اتفاق ناگوار را بگیریم.
به خانواده این مرحوم تسلیت می گوییم و امیدواریم همین 
رفتار یحیی باعث جذب فرزند  وی به فوتبال شود و خیلی 
زود به یک فوتبالیست بزرگ تبدیل شود. یک پیراهن از فینال 
آسیا با امضای بازیکنان پرسپولیس و یک مدال نایب قهرمانی 
آسیا به پسر بهزاد خورشیدی از طرف یحیی گل محمدی به 

نمایندگی از باشگاه پرسپولیس هم اهدا شد.
درود بر انسان های نوع دوست مثل آقا یحیی که به معنای 
واقعی نه با شعار و حرف و تبلیغات یک مرام پهلوانانه را امروز 

به نمایش گذاشت.

حرف آخر

با شیوع ویروس کرونا ورزش تحت تأثیر قرار گرفت و تا 
مدت ها فعالیت های ورزشی ممنوع بود، اما هیأت پزشکی 
ورزشی استان اصفهان از ابتدا فعالیت های متفاوت و بیشتر 

را در دستور کار خود قرار داد.
جزو  ورزش  جهانی،  سطح  در  کرونا  ویروس  ظهور  با 
حرفه هایی بود که بیشترین آسیب را در روزهای ابتدایی 
خورد ولی با گذشت زمان نبض ورزش مجدد شروع به 
تپیدن کرد تا این حرفه  بی وقفه به حیات خود ادامه دهد.

با وجود اینکه در خانواده بزرگ ورزش، رشته هایی بودند که 
کم کار و یا کاملا راکد مانده بودند، نقش و فعالیت هیأت 
پزشکی ورزشی استان اصفهان سبب گردید تا ورزش های 
استان روند عادی خود را پیدا کند تا ورزش و ورزشکاران 
بتوانند در محیطی سالم و با رعایت کامل پروتکل های 
بهداشتی به صورت استاندار به فعالیت های خود ادامه 

دهند.
باقری مقدم خاطرنشان کرد: در کشور ما  دکتر احمدی 
فدراسیون پزشکی ورزشی از همان روزهای ابتدایی نقش 
مهمی در توقف  ناپذیری ورزش ایفا کرد و با تشدید و 
تدبیر رعایت پروتکل های بهداشتی عاملی شد تا اغلب 
فعالیت های گذشته در زمینه ورزش همچنان پا برجا بماند.

استان  ورزشی  پزشکی  هیأت  کشوری،  بحث  از  جدای 
اصفهان همچون دیگر استان ها، در طی یک سال گذشته 
و پس از شیوع ویروس کرونا، روزهای پرکاری را پشت سر 
می گذارد؛ این هیأت که با بهره مندی از متخصصان علم 
پزشکی پیش از این به عنوان یک رکن نظارتی و یا آموزشی 
فعال بود، اکنون با ورود به فاز عملیاتی، ناظر فعالیت ورزش 

و ورزشکاران است.
وی افزود: هیأت های پزشکی ورزشی در شرایط کنونی با 
حضور در صحنه، ضمن ارائه مباحث آموزشی، در راستای 
امر پیشگیری و همچنین کنترل و نظارت بر اماکن ورزشی 
جهت مقابله با ویروس کرونا، به شکل تخصصی حضور 
دارند، ضمن  اینکه هیأت پزشکی ورزشی استان اصفهان 
اولین هیأتی بود که پس از شیوع ویروس کرونا توانست در 
برگزاری اولین مسابقه رسمی در کشور دخیل باشد که اولین 
دیدار رسمی پس از شیوع ویروس کرونا، دیدار دور رفت 
فینال لیگ برتر فوتسال کشور بود که در اصفهان برگزار شد.

باقری مقدم اضافه کرد: این هیأت اکنون با نظارت دقیق 
و گشت زنی در اماکن ورزشی، به صورت قاطع با متخلفان 
برخورد می کند تا امر ورزش موجب افزایش شیوع ویروس 

کرونا در کشور نشود.
او اضافه کرد: صرفنظر از بحث نظارت بر اماکن ورزشی، 
عهده  بر  چهارم  هفته  تا  نیز  فوتبال  مسابقات  برگزاری 
هیأت های پزشکی ورزشی استان بود، اما پس از آن با نظر 
سازمان لیگ فوتبال این مأموریت به مجموعه ایفمارک 

واگذار شد.
وی تصریح کرد: برای بهتر مشخص شدن شرایط هیأت 
پزشکی ورزشی استان اصفهان در دوران شناسایی و افزایش 
شیوع ویروس کرونا، سبک کاری و عملکرد هیأت های 
پزشکی ورزشی دچار تغییراتی شد و کمیته بحران در ورزش 
به عنوان تنها شاخه فرعی ستاد مبارزه با کرونا با مدیریت 
فدراسیون پزشکی ورزشی احداث شد و رؤسای هیأت های 
شهرستانی نیز به عنوان نمایندگان تام الاختیار این کمیته 

معرفی شدند.
رئیس هیأت پزشکی ورزشی اصفهان ادامه داد: در شروع 
بحران ویروس کرونا تصمیمات ورزشی به شکل متمرکز 
اتخاذ می شد و پیگیری و کار شناسی های آن بر عهده 
هیأت های استان ها بود؛ با شیوع ویروس کرونا کمبودهایی 
در بخش های پشتیبانی، مواد مصرفی، ساختار اداری، اطلاع  
رسانی و آموزش وجود داشت، در بحث مواد مصرفی که 
شامل ماسک و مواد ضدعفونی کننده بود، با کمک گروهای 

مردمی توانستیم نیازهای خود را برآورده کنیم.
اطلاع رسانی  و  آموزشی  برنامه های  کرد:  خاطرنشان  وی 
هیأت نیز موازی با تأمین موارد مصرفی آغاز شد و در این 
زمینه نیز توانستیم به خوبی عمل کنیم؛ در بحث نظارت بر 
روی اماکن ورزشی هم که بر عهده هیأت  پزشکی ورزشی 
بود با تشکیل تیم های بازرسی بر روی عملکرد آن ها نظارت 

داشتیم.
شد  ایجاد  که  خوبی  ارتباط  با  خوشبختانه  افزود:  وی 
توانستیم تعامل خوبی نیز ایجاد کنیم که ثمره آن همکاری 
همه جانبه ای بود که در سطح استان شکل گرفت، البته 
برخی از افراد توجه به قوانین و پروتکل ها نداشتند که با 

آن ها برخورد قاطع به عمل آوردیم.
باقری مقدم با اشاره به اینکه ورزش اصفهان در طول  ماه های 
گذشته در راستای پیشگیری از ویروس کرونا به خوبی عمل 
کرده است، تصریح کرد: این موضوع سبب شد که در زمینه 

ورزش میزان شیوع به حداقل خود برسد.
مضاف بر اینکه در ادامه مأموریت  های هیأت های پزشکی 
ورزشی، برگزاری و نظارت بر روی مسابقات فوتبال و فوتسال 
بر عهده هیأت بود، مسابقات استانی با نظارت کامل افسران 
سلامت برگزار شد، اما از ماه های تابستان نظارت و برگزاری 

مسابقات فوتبال به مجموعه ایفمارک سپرده شده است.
داد:  ادامه  اصفهان،  ورزشی  پزشکی  هیأت  رئیس 
خوشحالیم که پس از تلاش ها و همکاری جامعه ورزش، 
فدراسیون و هیأت های پزشکی ورزشی از گروه شغلی ۳ 
خارج و وارد گروه شغلی ۲ شده اند و در حال حاضر نیز 
پیرو مصوبات ستاد مبارزه با کرونا استانی هستیم و با 
حساسیت فراوان به کار خود تا ریشه کن کردن ویروس 

کرونا ادامه خواهیم داد.
دکتر باقری مقدم یادآور شد: اکنون هیات پزشکی ورزشی 
استان اصفهان مقام دوم را در خصوص ورزشکاران سازمان 
یافته دارد که نشان دهنده آن است که ورزش اصفهان 

همچنان پابرجا است و به فعالیت خود ادامه می دهد.
ورزشی  پزشکی  هیأت  رئیس  صحبت های  به  توجه  با 
اصفهان، افزایش فعالیت های این هیأت در چند ماه گذشته 
به چشم می خورد، همین فعالیت ها سبب شده است که 
ورزش در استان با رعایت پروتکل های بهداشتی به کارخود 

ادامه دهد.
جدای از مباحث مطرح شده، هیأت پزشکی ورزشی استان 
در طول چند ماه گذشته ارتباط خوبی با باشگاه  های بزرگ 
استان داشته است؛ لذا برای آشکارتر شدن همکاری های این 
هیأت با مجموعه های ورزشی، با محمدمهدی رمضانی مدیر 
روابط عمومی و امور بین الملل باشگاه ذوب آهن گفت وگو 

کردیم.
رمضانی در خصوص عملکرد هیأت پزشکی ورزشی اصفهان 
در طول چند ماه گذشته اظهار داشت: خوشبختانه ارتباط 
بسیار خوبی در طول چند ماه گذشته میان باشگاه ذوب آهن 
و هیأت پزشکی ورزشی اصفهان ایجاد شده است، از جمله 
همکاری های باشگاه ذوب آهن و هیأت پزشکی ورزشی 
ایجاد گروه ۱۸ نفره جهت نظارت بر رعایت پروتکل های 
بهداشتی توسط باشگاه ذوب آهن و ایجاد دوره های فشرده 

آموزشی توسط هیأت پزشکی ورزشی است.
وی افزود: افسران کنترل هیأت پزشکی، ورزشی نظارت 
باشگاه  مختلف  بخش های  روی  بر  مستمری  و  خوب 
داشتند که در این بین نکات مختلفی از سوی هیأت مطرح 

و توسط باشگاه اجرا شد.
رمضان تصریح کرد: در مسابقات فوتبال تا هفته چهارم 
نماینده هیأت در ورزشگاه حاضر بود ولی پس از آن بحث 

نظارت به مجموعه ایفمارک واگذار شده است.

دیالوگ

دکتر »احمد باقری مقدم« در گفت و گو با »دنیای هوادار«:

حفظ سلامت ورزشکاران وظیفه هیأت پزشکی ورزشی است
هیأت پزشکی ورزشی اصفهان با شیوع کرونا عملکرد خوبی داشته است

پس از کش و قوس های فراوان و رایزنی های به عمل 
آمده از سوی آقای حضرت پور شهردار ورزشدوست و طی 
باشگاه  مدیرعامل  رضایی  پیمان  آقای  از سوی  حکمی 
فرهنگی ورزشی شهرداری ارومیه، سرمربی تیم شهرداری 

جوان ارومیه مشخص شد.
مجید ساداتی بازیکن نامدار و ملی پوش سابق والیبال 
آذربایجان غربی که سابقه عضویت در تیم ملی جوانان 

اعزامی به مسابقات آسیایی عربستان و تیم ملی بزرگسالان 
در بازی های آسیایی کویت را در کارنامه درخشان خود 
دارد به عنوان سرمربی تیم والیبال شهرداری جوان ارومیه 

منصوب گردید.
رسمی  مدرس  و  والیبال  المللی  بین  مربی  ساداتی 
فدراسیون والیبال ایران سال گذشته دستیار اول مصطفی 
کارخانه سرمربی تیم شهرداری ارومیه در لیگ برتر  نشان 

داد که توانایی هدایت تیم های پایه و جوانان مستعد دیار 
چی چست را داراست.

شایان ذکر اینکه مجید ساداتی از کارکنان بازنشسته ورزش 
و جوانان، در دهه 70 سابقه مدیریت اداره کل تربیت بدنی 

استان آذربایجان غربی را هم یدک می کشد. 
برای مجید ساداتی و تیم جوان شهرداری ارومیه آرزوی 

موفقیت داریم.

پس از رایزنی های شهردار ارومیه؛ سرمربی تیم جوان شهرداری ارومیه مشخص شد
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